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OBČINA MIRNA          
Glavna cesta 28, 8233 Mirna  
 
Številka: 032-1/2014 
Datum:   24. 03. 2016 
 
 
Z  A P I S N I K 
9. redne seje občinskega sveta Občine Mirna, ki je bila v torek, 22. 03. 2016 ob 17.00 uri v sejni sobi Občine Mirna, 
Glavna cesta 28, Mirna. 
 
 
Prisotne članice in člani občinskega sveta Občine Mirna: Janez Bračko, Igor Kašič, Barica Kraljevski, Zoran Remic, Peter Smole, 
Jožko Tomšič, Jure Novak, Vojko Strmole 
 
Odsotni: Irena Dim 
 
Ostali prisotni: 
Dušan Skerbiš, župan Občine Mirna 
Tanja Šinkovec, direktorica OU Mirna 
Maja Sluga, predsednica NO Občine Mirna 
mag. Štefan Velečič, Anja Zupan – javni uslužbenci OU 
 
 
Sejo je vodil župan Dušan Skerbiš, ki je najprej ugotovil, da je prisotnih 8 članic in članov občinskega sveta in da je občinski svet 
sklepčen. Župan je pozval članice in člane občinskega sveta k razpravi o dnevnem redu; predlogov za spremembo dnevnega 
reda ni bilo, zato je župan podal na glasovanje dnevni red, kot je bil posredovan z vabilom: 
 
DNEVNI RED 

1. Pregled in potrditev zapisnika 8. redne seje z dne 2. 2. 2016 
2. Pregled in potrditev zapisnika 5. izredne seje z dne 24.2.2016 
3. Predlog Statutarnega sklepa – 1. obravnava 
4. Predlog Odloka o spremembah Odloka o kategorizaciji občinskih javnih cest v Občini Mirna – skrajšan 

postopek 
5. Sklep o ukinitvi grajenega javnega dobra lokalnega pomena na naslednji nepremičnini:  

                parc. št. 2359/4, k.o. 1410- Mirna 
6. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Mirna za leto 2016- po skrajšanem 

postopku 
7. Seznanitev z zapisniki delovnih teles občinskega sveta (OOP, OPLS, SPK) 
8. Seznanitev z delom Nadzornega odbora 
9. Odgovori na vprašanja članic in članov občinskega sveta 
10. Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 

 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 1. točki: 
Pregled in potrditev zapisnika 8. redne seje z dne 2. 2. 2016 
 
Jure Novak je predlagal dopolnitev zapisnika v 5. Točki dnevnega reda, saj ni zapisan njegov del razprave. Nadaljnje razprave ni 
bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji  
 
SKLEP: 
Potrdi se zapisnik 8. redne seje Občinskega sveta Občine Mirna z dne 02.02. 2016 z naslednjo dopolnitvijo: »pri 5. točki 
dnevnega reda se v zapisnik vključi razpravo Jureta Novaka«. 
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
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K 2. točki: 
Pregled in potrditev zapisnika 5. izredne seje z dne 24.2.2016 

 
Maja Sluga je prosila, da se v zapisnik v delu »prisotni« doda njeno prisotnost. Nadaljnje razprave ni bilo, zato je župan predlagal, 
da se sprejme naslednji  
 
SKLEP: 
Potrdi se zapisnik 5. izredne seje Občinskega sveta Občine Mirna s predlagano dopolnitvijo.  
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 3. točki: 
Predlog Statutarnega sklepa – 1. obravnava 
 
Župan je k uvodni besedi pozval Tanjo Šinkovec, direktorico občinske uprave, ki je prisotne seznanila s predlogom statutarnega 
sklepa - pojasnila je kronologijo nastajanja predloga, vsebino in razloge ter postopek sprejema akta. 
 
Predsednik Statutarno pravne komisije (SPK), Jure Novak, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in 
predlagal sprejem predloga sklepa.  
 
Pred pričetkom razprave je župan pozval člane OS k sprejemu sklepa in poudaril, da se statutarni sklep sprejema z 2/3 večino. V 
kolikor se bodo v razpravi izpostavile določene dileme oziroma oblikovali predlogi za dopolnitev sklepa, jih je možno vključiti v 
gradivo za drugo obravnavo. 
 
RAZPRAVA: 
Janez Bračko je sklep podprl, zanimalo ga je, kje bodo zastave stalno izobešene. 
Župan: pred stavbo Občinske uprave, pred OŠ Mirna, ob spomeniku na Rojah in pri Kulturnem domu Partizan. 
Peter Smole je predlagal, da se izdela brošuro za občane o grbu in zastavi z navodili za pravilno izobešanje. 
Župan: se je strinjal s predlogom, s tem, da se v brošuro vključi tudi besedilo himne. 
Jure Novak je predlagal, da se nekaj brošur nameni za Osnovno šolo Mirna. 
Maja Sluga je predlagala, da se besedilo himne v delu: »čas se bo znova začel,« spremeni: »čas se je znova začel.« 
Župan: se bo poskušal dogovoriti z avtorjem besedila. 
 
Nadaljnje razprave ni bilo, zato je župan podal na glasovanje naslednji 
 
SKLEP: 
Sprejme se Statutarni sklep v predloženi vsebini v prvi obravnavi. 

 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 4. točki: 
Predlog Odloka o spremembah Odloka o kategorizaciji občinskih javnih cest v Občini Mirna – skrajšan postopek 
 
Uvodno predstavitev predloga je podal mag. Štefan Velečič, višji svetovalec II; obrazložil je priloženo gradivo in pojasnil  vsebino 
in razloge za sprejem. Prisotne je seznanil s potekom postopkov rekonstrukcije ceste R1 215: po odpiranju ponudb, ki je bilo 
danes, se pričakuje pričetek gradnje konec maja ali v začetku junija. 
 
Član Odbora za okolje in prostor (OOP), Igor Kašič, ki je vodil sejo odbora po pooblastilu predsednika Jožka Tomšiča, je povzel 
razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in predlagal sprejem predloga Odloka. 
 
Predsednik SPK, Jure Novak, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in predlagal sprejem predloga 
odloka.  
 
RAZPRAVA: 
Janez Bračko je izrazil zadovoljstvo, da bo cesta končno sanirana. 
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Razprave nadaljnje ni bilo, zato je župan podal na glasovanje naslednji 
 
SKLEP: 
Sprejme se Odlok o spremembah Odloka o kategorizaciji občinskih javnih cest v Občini Mirna v predloženem besedilu 
po skrajšanem postopku. 

 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
K 5. točki: 
Sklep o ukinitvi grajenega javnega dobra lokalnega pomena na naslednji nepremičnini: parc. št. 2359/4, k.o. 1410- Mirna 
 
Uvodno predstavitev sklepa je podal mag. Štefan Velečič, višji svetovalec II, ki je obrazložil priloženo gradivo ter razloge za 
sprejem. 
 
Član OOP, Igor Kašič , ki je vodil sejo odbora po pooblastilu predsednika Jožka Tomšiča, je povzel razpravo, ki je potekala na 
pristojnem delovnem telesu in predlagal sprejem predloga Odloka. 
 
RAZPRAVA: 
Vojko Strmole: zanimalo ga je, zakaj so investitorji sploh dobili gradbeno dovoljenje. 
Župan: gre za objekte, zgrajene pred letom 1967. 
Peter Smole je dodal, da se na tak način rešuje eno od mnogih nerešenih zadev iz preteklosti. 
 
Nadaljnje razprave ni bilo, zato je župan podal na glasovanje naslednji 
 
SKLEP: 
Ukine se status grajenega javnega dobra lokalnega pomena na naslednji nepremičnini: parc.št. 2359/4, k.o. 1410 -Mirna.  
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 6. točki: 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Mirna za leto 2016- po skrajšanem postopku 
 
Uvodno predstavitev predloga je podala Tanja Šinkovec, direktorica občinske uprave, ki je obrazložila priloženo gradivo; pojasnila 
je vsebino in razloge za sprejem. 
 
RAZPRAVA: 
Vojko Strmole: za koliko se občina še lahko zadolži. 
Tanja Šinkovec:  v proračunu načrtovan kredit ne sodi v kvoto zadolževanja, saj je kreditodajalec država, pogoji pa so zelo 
ugodni: moratorij na odplačevanje je 1 leto, kredit je brezobresten; Občina Mirna je med najmanj zadolženimi občinam v Sloveniji. 
 
Nadaljnje razprave ni bilo, zato je župan podal na glasovanje naslednji 
 
SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Mirna sprejme spremembo Sklepa o potrditvi DIIP številka 613-0008/2015-3 z dne 
24.02.2016, tako, da se 2. točka glasi:  »V NRP občine se uvrsti nova naložba.« 

 V NRP Občine Mirna se uvrsti nov projekt: »Investicijsko vzdrževanje lokalnih cest in javnih poti v letu 
2016« v vrednosti 111.967,94 EUR. 

 Projekt »Investicije in investicijsko vzdrževanje lokalnih cest in javnih poti« z oznako OB-212-11-0008 
se ustrezno zmanjša, tako da proračun Občine Mirna za leto 2016 ostane uravnotežen.  

 
2. Občinski svet Občine Mirna sprejme predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine 

Mirna za leto 2016 v predloženi vsebini.  
 

3. Sprejme se predlog Sklepa o zadolžitvi za leto 2016. 
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
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K 7. točki:  
Seznanitev z zapisniki delovnih teles občinskega sveta 
 
Župan je prisotne seznanil z zapisniki delovnih teles občinskega sveta: 
 8. seje Statutarno pravne komisije z dne 22. 03. 2016 
 9. seje Odbora za okolje in prostor z dne 14. 03. 2016 
 4. seje Odbora za proračun in lokalno samoupravo 14. 03. 2016 
 
 
K 8. točki 
Seznanitev z delom Nadzornega odbora 
 
Župan je k besedi pozval Majo Sluga, predsednico NO Občine Mirna, ki je OS predstavila delo NO v letu 2015. 
 

K 9. točki 
Odgovori na vprašanja članic in članov občinskega sveta 
 
Vsi odgovori, zastavljeni v pisni obliki so bili podani. 
 

K 10. točki 
Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 
 
Janez Bračko: 
Je izrazil pohvalo občinski upravi za izvedbo projektov. Izrazil pa je  kritiko glede Lanšpreža, ki propada, zato bi zadolžil župana 
in občinsko upravo, da odločneje predstavi Ministrstvu za pravosodje načrte in izdela strokovne podlage, na podlagi katerih bo 
možen prenos nepremičnine na Občino Mirna. Izrazil je tudi zadovoljstvo, da so ulice v naselju že urejene. 
 
Župan:  
Občina Mirna je lastnica cerkvice, ostale nepremičnine so v lasti države oz. jih upravlja Ministrstvo za pravosodje. Ustanovljena je 
delovna skupina (Marko Kapus, župan, čebelar Koželj, direktorica srednje šole Grm, Štepec Dušan, Kastelic Alojz), ki pripravlja 
gradivo, ki bo predstavljeno  Ministrstvu za pravosodje. Župan bo OS seznanil z aktivnostmi.  
 
Jožko Tomšič: 
Pohvalil je občinsko upravo za izvedbo projektov in za zgledno poslovanje. Zanima ga, kakšno je stanje glede gradu – ali so bili 
realizirani pogovori s sedanjimi lastniki. Dodal je tudi, da pravzaprav ni pomembno kdo je lastnik, ampak kakšna je bila vizija dr. 
Marina.  
 
Župan: 
Dogovorjeno je, da se izvede cenitev, ki jo bosta izvedla dva cenilca (gradbene in kulturne stroke), kar bo predstavljalo 
pogajalsko izhodišče. Meni, da je potrebno doseči dogovor, sicer bo grad sčasoma propadel.  Žal je bila želja oziroma oporoka 
dr. Marina, ki je prvotno v lastništvo vključil tudi občino, kasneje spremenjena. 
 
Vojko Strmole: 
Meni, da je nesmiselno, da bi Občina Mirna odkupovala nepremičnino, ki je bila v preteklosti že last Občine Trebnje oziroma je 
bila v »družbeni lasti«. 
 
Župan: 
Zakon iz leta 1997 je omogočal, da je dosedanji najemnik, ki je v nepremičnino vlagal sredstva, to lahko odkupil; dr. Marin je imel 
pred tem sklenjeno 99-letno najemno pogodbo. 
 
Jure Novak:  
Je podal tri pobude, ki jih bo posredoval tudi v pisni obliki: 

- most preko potoka Zabrščica (revizija projektne dokumentacije, dovoljenja, zagotoviti finančna sredstva) 
- strokovna ocena stanja ceste Zabrdje-Mirna in njena sanacija 
- sofinanciranje nabave dodatnih avtomatskih defibratorjev po vaseh (občina 2/3, vaščani 1/3). 
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Župan: 
Defibratorje bi morda lahko delno sofinanciral tudi Zdravstveni dom ali celo sponzor (npr. zavarovalnica). 
 
Maja Sluga: je podala je pobudo, da se popravi žlebove na Kulturnem domu Partizan. 
 
Župan: Predvidena je sanacija celotne strehe na domu. 
 
Vojko Strmole: kako je z optičnim omrežjem na Mirni. 
 
Župan: 
Zaradi izraženega komercialnega interesa enega od ponudnikov (pogoj razpisa) je problem na Mirni in v delu Zabrdja nerešen. 
AKOS ni ugotovil kršitev določb ZEKOM in svetuje, da občani direktno kontaktirajo ponudnike (Telekom d.d. oz. EVJ d.o.o.) in jih 
pozovejo k realizaciji napeljave. 
 
Zoran Remic: je vložil pisno pobudo glede proučitve postopka vpisa funkcionalnih zemljišč ob blokih na Sokolski ulici; prebivalci 
so lastniki stanovanj, ne pa tudi funkcionalnih zemljišč, ki bi jih potrebovali zaradi sanacije kurilnice. 
 
 

 
Seja je bila zaključena ob 19.00 uri. 
 
 
 
zapisala:         ŽUPAN 
Anja Zupan       Dušan Skerbiš    
     


